



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 19-01-2025 01:26:57 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 19-01-2025 01:26:57 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:
<b>Material Event</b>	<b>الحدث الجوهرية</b>
Date of event: 19-01-2025	تاريخ الحدث الجوهرية: 19-01-2025
Other	أخرى
Please be informed that the Board of Directors has decided in its meeting held on 19/1/2025 to call for an extraordinary general assembly meeting to discuss the following matters: 1- Recommending the cancellation of the decision to increase the company's capital (uncovered part) amounting to (2,220,669) shares / JD, so that the company's authorized, subscribed and paid up capital becomes (7,779,331) shares / JD  2- Approval of increasing the company's capital by (8,220,669) shares / dinars through a private placement for the company's shareholders at a price of 0.25 piasters and an issue discount of 0.75 piasters.  3- Amending Article (4) of the Memorandum of Association and Article (5) of the Company's Articles of Association to suit the company's new capital to become the article after the amendment (the company's authorized capital is (16,000,000) sixteen million dinars / share and the subscribed and paid up (16,000,000) only sixteen million dinars divided into sixteen million shares dividing each share one Jordanian Dinar  . 4- Authorizing the Board of Directors to proceed with all procedures and with all official authorities  . The date of the aforementioned meeting will be	يرجى إعلامكم بأن مجلس الإدارة قد قرر بجلسته المنعقدة بتاريخ 19/1/2025 الدعوة إلى إجتماع هيئة عامة غير عادي وذلك لمناقشة الأمر التالية :- 1- التوصية بالغاء قرار زيادة رأس مال الشركة (الجزء غير المغطى) والبالغ (2,220,669) سهم / دينار ليصبح رأس مال الشركة المصرح به والمكتتب به والمدفوع (7,779,331) سهم / دينار 2- الموافقة على زيادة رأس مال الشركة بمقدار (8,220,669) سهم / دينار وذلك عن طريق الاكتتاب الخاص لمساهمي الشركة بسعر 0.25 قرش ويخصم إصدار 0.75 قرش. 3- تعديل المادة (4) من عقد التأسيس والمادة (5) من النظام الأساسي للشركة ليتناسب مع رأس مال الشركة الجديد لتصبح المادة بعد التعديل (رأس مال الشركة المصرح (16,000,000) ستة عشر مليون دينار / سهم والمكتتب به والمدفوع (16,000,000) فقط ستة عشر مليون دينار مقسم الى ستة عشر مليون سهم قسمة كل سهم دينار اردني واحد. 4- تفويض مجلس الإدارة بالسير بكافة الإجراءات ولدى كافة الجهات الرسمية. وسيتم الإفصاح عن موعد الإجتماع المذكور حال ورودنا موافقة دائرة مراقبة الشركات



disclosed as soon as we receive the approval of the Companies Control Department.	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة Osama Al-nafea اسم المستخدم: